
Til Albertslund Kommune, 

  

Undertegnede ønsker ikke den påtænkte nye affaldsordning af følgende grunde: 

  

Lugtgener: selv med afhentning 1 x om ugen kan der være lugtgener fra køkkenaffald. 

Klimaændringer ‐ til det varmere ‐ vil bestemt ikke hjælpe på dette problem. 

  

Brøndby sorterer affald som påtænkt i Albertlund, men jeg hører fra beboere i Brøndby at hvis 

madaffald er vådt, går plastposerne i stykker med et ulækkert og uhygiejnisk resultat. Resultatet kan 

meget vel være at madaffald lægges i restaffald! 

Kan Albertslund Kommune garantere at dette ikke vil ske hos os? ‐ næppe. 

  

Rent økonomisk vil det være bekosteligt at anskaffe affaldsbeholdere + for mit vedkommende er der 

ikke plads til nye beholdere uden "ombygning" i haven med dyrt grave‐ og flisearbejde. Det vil 

sikkert gælde for mange andre her i bebyggelsen. 
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